

RCEME GEMRC

CplC Alexis Sapera, CD

Après 16 années de service envers les Forces Armées Canadiennes (FAC) et le Corps du Génie Électrique et Mécanique Royal Canadien (GEMRC), cplC Sapera prendra sa retraite le 5 juillet 2021

CplC Sapera a joint les FAC en 11 octobre 2005 et a complété sa FCE à Edmonton, Alberta avec le 1er Bataillon des Services et le centre d'instruction de la 3e Division du Canada ainsi qu'à la base de soutien de la 5e Division du Canada à Gagetown, Nouveau-Brunswick. Lorsque qualifié NQ5, ses habiletés de technicien d'armement seront employées à la BFC Gagetown pendant 3 ans dans diverses unités. CplC Sapera a ensuite intégré le Régiment d'Opérations Spéciales du Canada (ROSC) 4 années supplémentaires. Le membre sera envoyé en missions internationales et se méritera la médaille du service opérationnel (MSO-EXP). cplC Sapera sera finalement mutée aux Royal Canadian Dragoons en 2016 et, depuis, sera en charge de l'atelier d'armement et auxiliaire.

CplC Sapera aspire à une retraite paisible et un milieu de vie sain entourée de sa famille pour développer sa ferme familiale.

Un dîner de départ (DDD) n'a pas été planifié compte tenu des restrictions actuellement imposées.



MCpl Alexis Sapera, CD

After 16 years of service with the Canadian Armed Forces (CAF) and the Corps of Royal Canadian Electrical and Mechanical Engineers (RCEME), MCpl Sapera will retire on 5 July 2021.

MCpl Sapera joined the CAF on 11 October 2005 and completed their OJT in both Edmonton, Alberta and Gagetown, New-Brunswick serving with 1 Service Battalion, 3rd Canadian Division Training Centre (3 CDTC), and 5th Canadian Division Support Base (5 CDSB).

Upon being a fully qualified journeyman they remained in New Brunswick where they put their Weapon Tech skills to use at various detachments for 3 years. MCpl Sapera then joined the Canadian Special Operations Regiment (CSOR) and served with them a further 4 years, with whom they deployed on an international mission and earned the Operational Service Medal Expedition (OSM-Exp). MCpl Sapera was finally posted to The Royal Canadian Dragoons (RCD) in 2016 and has since been running the Ancillary Shop.

MCpl Sapera is looking forward to a quieter lifestyle, retiring in the local area and developing a hobby farm with her family.

A Departure with Dignity (DWD) Ceremony has not yet been set due to the unknown future posture and current imposed restrictions.



Arte et Marte